
Vi har noterat att delar av den nya stadsdelen Hägerneholm har försett med vassa och
höga trottoarkanter. Dessa kan vara upp till 14 cm höga. Vid ett test med ett lätt
hammarslag på en träbit uppvisar denna ett avsevärt jack^i anliggningsJtan mot den
vassa kanten. Troligen finns liknande trottoarkanter på många andra håll.
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Fråga till stadsbyggnadsnämndens ordförande Johan Algernon om vassa och
höga trottoarkanter i Hägerneholm

Vad är syftet med dessa trottoarkanter? En cyklist som råka köra in i dem ramlar helt
säkert omkull och riskerar att skada sig allvarligt. En äldre person som halkar eller
snubblar på kanten kan få livshotande skador. En bilist som parkerar lite oförsiktigt
riskerar punktering.

Är det en bra idö att ha vassa och höga trottoarkanter?

Steven Jörsäter

För Sverigede
o)

/ J a'-"/ l./( *d'
..1;' f ,/

,/' 
", {rtO'\unt -r

.,/

rna i Täbymokrate


